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STATENCOMMISSIE CULTUUR EN WELZIJN

Verslag van de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn, gehouden op 7 mei 2003 in het
provinciehuis te Assen.

Aanwezig:

W.H. Kuiper (GroenLinks, voorzitter)
J.W.M. Engels (D66)
G.A.W. Fonk (VVD)
mevrouw W.G. Goudriaan-Visser (PvdA)
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M.H. Jakobs (PvdA)
C.D. de Jong (LPF)
mevrouw H. Kempe-Foekens (ChristenUnie)
mevrouw W.L.M. Mastwijk-Beekhuijzen (CDA)
mevrouw N. Nieuwenhuizen (OPD)
mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD)
G.H. Reukema (CDA)
G. Roeles (VVD)
J.P. Sluiter (D66)
mevrouw G.H. Smith-Bults (GroenLinks)
A. Wendt (ChristenUnie)
H. Zomer (CDA)

Voorts aanwezig:

mevrouw A. Haarsma (PvdA, gedeputeerde)
de heer J.H. Schaap (PvdA, gedeputeerde)
S.J. de Jonge (secretaris)

Met kennisgeving afwezig:

J. Pereboom (PvdA)
R.E. Pot (PvdA)
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1. Opening

De VOORZITTER opent de vergadering. Hij merkt
op dat dit de eerste commissievergadering in het
duale stelsel is. Hij schetst wat daarin van het
Presidium en de commissie wordt verwacht. Hij
vermoedt dat dit nog een gigantisch karwei wordt
voor de commissie.
Hij deelt mee dat zich geen insprekers hebben
gemeld.

Mevrouw SMITH feliciteert de heer Kuiper met zijn
benoeming tot voorzitter van de commissie als-
mede met zijn verjaardag.

2. Mededelingen

Geen

3. Benoeming plaatsvervangend voorzitter

De heer FONK stelt namens de fractie van de
VVD mevrouw Pannekoek-van Toor kandidaat.

De VOORZITTER zet de nieuwe stemprocedure
uiteen. Daarnaar gevraagd deelt hij mee dat vol-
gens de regels nu stemming bij acclamatie over
personen niet meer mogelijk is. Zo'n stemming
moet schriftelijk plaatsvinden. Hij wil dit punt nog
wel voorleggen aan het Presidium.

Tot leden van het stembureau worden benoemd
mevrouw Kempe, mevrouw Mastwijk, de heer
De Jong en de heer Hemsteede.

Benoemd wordt mevrouw Pannekoek-van Toor
met 16 stemmen, terwijl 1 ongeldige stem werd
uitgebracht.

Mevrouw PANNEKOEK aanvaardt haar benoe-
ming met veel plezier.

4. Vaststelling van de agenda

De agenda wordt conform het concept vast-
gesteld.

5. Verslag van de vergadering van
12 februari 2003

Het verslag wordt conform het ontwerp vast-
gesteld.

6. Ingekomen stukken

De VOORZITTER vestigt er de aandacht op, dat
het vanaf nu alleen nog mogelijk is bij de vaststel-
ling van de agenda te vragen een of meer inge-
komen stukken op de agenda van dezelfde dag te
plaatsen, dan wel bij het agendapunt ingekomen
stukken te vragen een of meer stukken op de
agenda voor de volgende vergadering te plaatsen.
Hij stelt vast dat niemand van deze mogelijkheid
gebruik wenst te maken.

7. Uitnodigingen

7.1. Uitnodiging van het bestuur van
Kunst&Cultuur Drenthe (K&C) voor een
werkbezoek (inzake werkzaamheden
K&C en nieuwe ontwikkelingen die af-
komen op K&C). De Statencommissie
Cultuur en Welzijn heeft in de vergade-
ring van 8 januari 2003 besloten dat dit
werkbezoek over de verkiezingen heen
getild moet worden.

De VOORZITTER stelt voor dit werkbezoek te
houden na de commissievergadering van 28 mei
2003.

De heer ZOMER deelt mee dat zijn fractie voor
die middag al een ander werkbezoek heeft ge-
pland. De leden van het CDA zullen vanaf
13.30 uur afhaken.

De VOORZITTER zegt dat K&C van het voor-
nemen van de commissie op de hoogte zal wor-
den gesteld.

7.2. Uitnodiging van de Provinciale
Bibliotheekcentrale Drenthe voor een
werkbezoek op 20 augustus 2003

De VOORZITTER wijst erop dat ook op deze dag
een commissievergadering is voorzien.

De heer ENGELS vindt dit toch lastig plannen,
omdat niet duidelijk is hoe laat de commissie-
vergadering beëindigd zal zijn.

De SECRETARIS zegt dat de praktijk uitwijst dat
het handiger is zulke bezoeken met vergaderin-
gen te koppelen. De commissieleden hebben zo'n
dag meestal toch al voor werk voor de staten
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gereserveerd. Het hangt af van de lengte van de
commissievergadering of ook een deel van of de
hele middag nodig is.

Mevrouw SMITH merkt op dat er, gelet op de er-
varingen van de afgelopen periode, rekening mee
moet worden gehouden dat de middag door het
werkbezoek in beslag wordt genomen.

Mevrouw GOUDRIAAN vindt de koppeling plezie-
rig.

De heer WENDT vindt het lastig als de commis-
sievergadering onder druk staat omdat daarna
een werkbezoek is gepland.

De heer HARLEMAN suggereert om te beginnen
met het werkbezoek, omdat daarvoor wel een
vaste tijd kan worden uitgetrokken, en de com-
missievergadering daarna te houden.

Mevrouw PANNEKOEK wil het idee van de heer
Harleman wel uitproberen.

De heer ZOMER is er geen voorstander van dat
de aanvangstijd van de commissievergaderingen
op losse schroeven wordt gezet, omdat de bur-
gers dan ook niet meer weten waaraan zij toe zijn,
bijvoorbeeld in verband met het spreekrecht.

De VOORZITTER zal in kleinere kring de voor- en
nadelen van deze mogelijkheid nagaan. De twee
afspraken voor 28 mei 2003 en 20 augustus 2003
kunnen worden gemaakt.

7.3 Uitnodiging van het Centrum Beeldende
Kunst Drenthe en de Adviescommissie
Beeldende Kunst voor een werkbezoek
op een nader te bepalen datum.

De VOORZITTER stelt vast dat het Centrum aldus
kan worden bericht.

8. IPO-aangelegenheden

De VOORZITTER merkt op dat in het duale stel-
sel geen vragen meer kunnen worden gesteld aan
het college van gedeputeerde staten (GS), maar
dat er nog wel onderling over IPO-aangelegen-
heden kan worden gediscussieerd.

Van de gelegenheid tot discussie over IPO-
aangelegenheden wordt geen gebruik gemaakt.

9. Overheveling van kredieten (zoals voor-
gesteld in het op 23 april 2003 vastge-
stelde statenstuk 2003-43, 2e wijziging
provinciale begroting 2003)

Mevrouw SMITH deelt mee dat haar fractie
akkoord gaat met het stuk. Haar fractie heeft
enkele vragen gesteld aan de ambtenaren, die
inmiddels zijn beantwoord.

Mevrouw MASTWIJK wijst erop dat bij de volg-
nummers 31 en 33 aanzienlijke bedragen worden
genoemd, waarvan nog maar een klein deel is
besteed. Het is niet duidelijk wanneer de rest
besteed gaat worden.

Mevrouw PANNEKOEK heeft gezien dat in
september vorig jaar is toegezegd dat er nog een
stuk naar de commissie komt over de vrijetijds-
besteding voor jongeren met een handicap, num-
mer 31. Zij hoopt dat het grote verschil daarin
wordt verklaard. Zij is benieuwd waarom er maar
zo'n gering beroep op die regeling is gedaan.

De VOORZITTER zegt dat over de punten 13, 31
en 33 technische vragen zijn gesteld door de frac-
tie van GroenLinks, die intussen zijn beantwoord
en kunnen worden doorgestuurd naar de andere
leden van de commissie (toegevoegd aan verslag;
zie bijlage). Dat kan ook gebeuren met de ant-
woorden op andere vragen.

10. Statenstuk 2003-57, Voorjaarsnota 2003
en 3e wijziging begroting 2003

De heer ZOMER merkt op dat de bijdrage van het
Commissariaat voor de Media geoormerkt geld is,
dat uiteindelijk moet terechtkomen bij de regionale
omroep. Het budget voor RTV Drenthe voor 2003
is vastgesteld. Zijn inziens mag de correctie niet
leiden tot een extra claim van RTV Drenthe.
De voor taalwetenschappelijk onderzoek beschik-
baar gestelde € 38.170,-- is slechts een vierde
van de totale kosten van het project. GS hopen op
geld uit Europa, maar het is geenszins zeker dat
dit er komt. Hij vraagt of deze eerste stap betekent
dat de provincie ook meewerkt aan de afronding
van het project, ook als de bijdragen uit Europa
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tegenvallen. Het is voor alle partijen frustrerend
als er na een jaar mee moet worden gestopt.
De gemeente Emmen heeft voorgesteld dat de
provincie en zij ieder de helft betalen van de kos-
ten voor het Steunpunt Open Universiteit. Het
college stelt echter voor zich tot 25% te beperken.
Wie zal de ontbrekende 25% gaan betalen? Dit is
ook geen voorbeeld van coöperatief werken met
de gemeenten, zoals de staten willen.

Mevrouw NIEUWENHUIZEN vraagt waar de veel
hogere bijdrage van het Commissariaat voor de
Media naartoe zal gaan. Met de bijdrage voor
taalwetenschappelijk onderzoek wordt een motie
van de OPD, ingediend bij de algemene be-
schouwingen 2001, uitgevoerd. Hoe zeker is het
dat er uit Europa geld voor komt?
Vervolgens vraagt zij wie er zitting krijgen in de
stuurgroep voor het Steunpunt Open Universiteit,
of die stuurgroep niet al lang geformeerd had
moeten zijn en of de begeleiding door de Open
Universiteit zo intensief moet zijn dat face to face
contacten nodig zijn.

Mevrouw SMITH is blij dat het Steunpunt van de
Open Universiteit met een bijdrage van de provin-
cie behouden kan blijven. Zij vindt het prima als
de provincie 25% bijdraagt en de gemeente
Emmen 75%. Zij juicht het taalwetenschappelijk
onderzoek van harte toe, hoewel Den Haag nog
niet van plan is daarvoor geld uit te trekken. Zij
stelt de commissie voor om bij GS het advies van
minister Remkes om een gezamenlijk advies-
orgaan voor de streektaalorganisaties in te stellen
te ondersteunen.

De heer WENDT meent dat de staten de nota in
het kader van het dualisme niet vast behoeven te
stellen maar er kennis van moeten nemen. In de
loop van de tijd controleren zij dan of de voorstel-
len ook daadwerkelijk door het college zijn uitge-
voerd.

Mevrouw GOUDRIAAN is het eens met de heer
Wendt. Zij heeft daarom haar vragen doorgege-
ven aan de ambtenaren.

Mevrouw PANNEKOEK schrok toen zij hoorde dat
het bedrag voor het taalonderzoek maar een
kwart van het noodzakelijke bedrag is. Zij is ab-
soluut geen voorstander van een tweede rijkstaal,
maar als het Nedersaksisch in Europees verband

in fase twee van de streektalen wordt erkend, wil
zij daar con amore aan meewerken. Dat moet dan
gebeuren in het SONT-verband. Zij vraagt zich af
of de Federatie SONT al niet voldoende geëqui-
peerd is om als adviescommissie te dienen.

Mevrouw SMITH zegt dat in een adviescommissie
ook leden van provinciale staten zitting zouden
moeten kunnen nemen.

De heer ROELES deelt mee dat hij vooraf aan de
ambtenaren al een vraag had gesteld over
RTV Drenthe in de geest van de vraag van de
heer Zomer. Zijn bezorgdheid is toen onmiddellijk
weggenomen.

De VOORZITTER vraagt wie het woord wil voeren
over het voorstel van mevrouw Smith inzake een
gezamenlijk adviesorgaan.

Mevrouw GOUDRIAAN lijkt het voorstel wel sym-
pathiek, maar het valt haar rauw op het dak. Er
wordt altijd voor gepleit om minder commissies en
minder overleg in te stellen, maar hiermee wordt
er misschien weer een toegevoegd. Als zij een
voorstel op papier heeft, wil zij er wel over spre-
ken in haar fractie.

De heer ZOMER sluit zich hierbij aan.

Mevrouw SMITH zal de volgende keer met een
voorstel komen.

De VOORZITTER geeft hierna het woord aan het
college.

De heer SCHAAP zegt dat er vorig jaar bestuurlijk
overleg is geweest over een adviesorgaan voor
taalwetenschappelijk onderzoek. Indien er onver-
hoopt vanuit Europa geen geld voor dit onderzoek
komt, kan de provincie besluiten het zelf door te
zetten. Het college hecht belang aan het onder-
zoek, maar de staten beheren de budgetten, dus
het is ook van belang om te weten hoe de staten
er tegenaan kijken. Als er geen Europese midde-
len komen, komt er een nieuwe voorstel voor de
financiering.

De heer HARLEMAN constateert dat voor het
eerste jaar € 38.000,-- wordt uitgetrokken. In dat
jaar wordt een projectplan opgesteld. Hij neemt
aan dat daar dan ook een beeld van de financie-
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ring bij wordt gegeven. De staten hebben dan alle
vrijheid om te besluiten.

Mevrouw HAARSMA deelt mee dat als de provin-
cie voor een kwart van de kosten bijdraagt het
Steunpunt Emmen van de Open Universiteit open
kan blijven. De gemeente Emmen is daar blij mee.
Zodra de staten hebben ingestemd, kan er een
stuurgroep worden gevormd. Met de Open
Universiteit en de gemeente zal zo snel mogelijk
moeten worden bekeken wie daar zitting in ne-
men. De methodiek, de face to face contacten,
lijkt haar in eerste instantie een zaak van de uni-
versiteit zelf. Zodra de stuurgroep geïnstalleerd is
kan daarnaar worden geïnformeerd.

Mevrouw GOUDRIAAN vindt de nieuwe plaats
van de gedeputeerden in de zaal achter haar heel
vervelend.

De VOORZITTER zegt toe dat dit onderwerp in
het Presidium zal worden besproken.
Hij stelt vast dat het statenstuk ook in andere
commissies moet worden behandeld.

11. Statenstuk 2003-59, Cofinanciering
INTERREG-project Oranjerie en comple-
teren tuin De Buitenplaats te Eelde

De heer HEMSTEEDE stemt in met de brede
opzet van het project. De snelheid waarmee de
aanvraag is geaccordeerd verbaast hem. Hij
vraagt of dat nodig was, want voor de besteding
van flexibel krediet is er geen finale datum. Voorts
vraagt hij wat men nu eigenlijk wil uitwisselen bij
de grensoverschrijdende samenwerking.
Graag zou hij zien dat de activiteiten onder de
bevolking in de provincie nog werden uitgebreid.
Hij denkt aan actieve participatie in "Oktober
Kindermaand" of het museummenu.

Mevrouw SMITH heeft inmiddels begrepen dat het
project niet uit KOMPAS-gelden kan worden gefi-
nancierd, omdat het daarvoor te klein is en de
economische effecten minimaal zijn. Ook heeft zij
gehoord dat de gemeente Tynaarlo de € 25.000,--
zal bijdragen. Bij financiering vanuit INTERREG is
er nu eenmaal de verplichting tot cofinanciering
door de provincie.
Het algemene museumbeleid is zo minimaal, dat
het haar goed lijkt dit in een nieuwe nota eens
vorm te gaan geven. Het museumbeleid wordt wel

genoemd in de Cultuurnota 1995, maar die is
sterk verouderd. Voor de periode 2005-2008 komt
er een nieuwe contourennota met een nadere
visie op cultuurbeleid, maar dat duurt nog lang.
De museumconsulent van het Drents Plateau
zou om een nota Museumbeleid kunnen worden
gevraagd.

Mevrouw NIEUWENHUIZEN kan zich moeilijk een
oordeel vormen, omdat niet alle bijlagen bij het
stuk zijn gevoegd. Zij vraagt zich af of de bijdrage
van Tynaarlo van € 25.000-- wel substantieel mag
worden genoemd. Zij vraagt waarom het college
wel voor dit museum kiest, maar niet voor andere,
bijvoorbeeld dat te Vledder. Als er een museum-
nota komt, kunnen duidelijke keuzes worden
gemaakt.

De VOORZITTER zegt dat bijlagen in de lees-
kamer te vinden moeten zijn.

Mevrouw NIEUWENHUIZEN zegt dat het er niet
veel zijn, zodat zij gemakkelijk bij het stuk ge-
voegd hadden kunnen worden.

De heer SLUITER vindt de onderbouwing van het
voorstel rommelig en weinig solide. Er wordt bij-
voorbeeld gesproken van grensoverschrijdende
samenwerking, maar elke toelichting daarop ont-
breekt, evenals de relatie met de Oranjerie. Te
verwachten resultaten zullen nog concreet ge-
maakt worden, maar dat had zijns inziens al in het
voorstel moeten gebeuren. Van het spin-off-
onderzoek is zijn fractie niet erg onder de indruk.
Eigenlijk vindt zij het stuk beschamend.

De heer FONK beschouwt De Buitenplaats te
Eelde als een spraakmakend museum. Hij stelt
het op prijs dat het museum er telkens in slaagt
cofinanciering te krijgen, ook uit het bedrijfsleven.
De toetsing van het grensoverschrijdend verkeer
dient zijns inziens te geschieden door de Eems
Dollard Regio (EDR). Als de EDR dat onvoldoen-
de vindt, is de provincie niet gehouden bij te dra-
gen. Eigenlijk had het resultaat van die toetsing al
bijgevoegd moeten worden. Overigens valt hij de
heer Sluiter bij dat het stuk flodderig is.
Hij neemt aan dat de organisatievorm van
De Buitenplaats, een stichting, voldoende waar-
borg is voor kwaliteit en continuïteit.
Hij ziet wel wat in een museumnota. Voorzover hij
weet zijn al enige tijd gesprekken gaande tussen
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het Drents Museum en De Buitenplaats over
samenwerking. Misschien kan dat de basis zijn
voor een nieuwe nota.
Als het project slaagt, wordt naar zijn mening een
enorme impuls aan de Cultuur in het Noorden
gegeven.

De heer REUKEMA vindt de onderbouwing van
het stuk mager. Toch draagt hij het voorstel een
warm hart toe. Hij ziet het museum als een toon-
aangevend cultureel element in Noord-Nederland.
Zijn fractie is op hoofdlijnen positief. Het moet
hem echter van het hart dat er een grotere meer-
waarde uit te halen moet zijn. Een investering van
€ 75.000,-- wordt hier een gering bedrag ge-
noemd, maar hij vindt het heel wat. Op basis van
een nieuwe museumnota en van de Regiovisie
Assen-Groningen zouden grensoverschrijdende
activiteiten en het toerisme aan de orde kunnen
komen. Hij pleit voor een bundeling van krachten
op basis van de voorgestelde investering, van
vergelijkbare activiteiten in Duitsland, van de
hoofdstad van het Noorden, Groningen, het
Versailles van het Noorden, Assen enz. Het ma-
nagement van De Buitenplaats kan zo wellicht tot
een sterkere onderbouwing voor het project
komen.
Ten slotte suggereert hij om dit onderwerp eens in
de Commissie Cultuur en Toerisme aan de orde
te stellen, want het belang is niet alleen econo-
misch, maar ook planologisch van aard.

De heer WENDT memoreert dat in de tijd van
gedeputeerde mevrouw Kool al eens een bezoek
aan het museum is gebracht, maar dat provinciale
steun toen niet bespreekbaar was. Het museum is
nu echter niet meer weg te denken uit de provin-
cie. Met dit voortreffelijke particuliere initiatief
wordt de culturele infrastructuur van de provincie
versterkt. Hij steunt de suggesties uit de commis-
sie inzake participatie aan "Oktober Kindermaand"
en het opstellen van een museumnota.

De VOORZITTER vraagt de fractie van de PvdA
hoe zij denkt over de suggestie om een museum-
nota op te stellen.

De heer HEMSTEEDE gaat daarmee akkoord.

De heer SCHAAP kan niet beoordelen waarom de
aanvraag zo snel is afgehandeld, maar hij is wel
blij dat dit mogelijk was. Hij vindt de suggestie om

de activiteiten van De Buitenplaats uit te breiden,
bijvoorbeeld in het kader van "Oktobermaand
Kindermaand" heel goed. Daar is al aan gewerkt.
In een brief van 16 juli 2002 is de stand van zaken
in het cultuurbeleid weergegeven. Vastgesteld is
dat de provincie zich in de komende periode zal
moeten beraden op haar houding tegenover
nieuwe musea in Drenthe, waarvan er enkele
worden genoemd. Het college wil daar in de
komende tijd ten behoeve van de volgende bud-
getperiode naar kijken. De staten krijgen dan
voorstellen voorgelegd.
Hoever moet worden gegaan met het onderbou-
wen van een stuk blijft altijd een punt van discus-
sie. Het criterium van de grensoverschrijdende
contacten wordt beoordeeld door de EDR. Het
college meende dat niet over te moeten doen en
heeft met Tynaarlo een oplossing voor het finan-
ciële probleem gezocht.
De staten dachten vroeger wellicht anders over
De Buitenplaats dan thans het geval blijkt te zijn.

TWEEDE TERMIJN

De heer REUKEMA vraagt zich af of het mana-
gement van De Buitenplaats niet een resultaat-
verplichting kan worden opgelegd in de zin die hij
in eerste termijn heeft aangegeven.

De heer FONK heeft de heer Reukema ook horen
spreken over grensoverschrijdend verkeer met
Groningen, maar hij dacht dat voor INTERREG de
overschrijding van landsgrenzen bepalend was.
Hij erkent echter dat beide elementen in de be-
schouwingen kunnen worden betrokken.

De heer SLUITER is van oordeel dat bij de onder-
bouwing van een statenstuk naar meer kwaliteit
moet worden gestreefd dan nu is gebeurd. Hij
zou, net als de heer Reukema, wat duidelijker
eisen willen stellen met betrekking tot de te reali-
seren resultaten, liefst zo meetbaar mogelijk.

Mevrouw NIEUWENHUIZEN wil in gevallen als
het onderhavige toch meer bijlagen ontvangen.

Mevrouw SMITH wijst erop dat pagina 2 van de
bijlage ontbreekt. Op die pagina staat dat het
museum zich gaat richten op het exposeren van
belangrijke hedendaagse figuratieve kunstenaars
uit het buitenland, verbreding van de podiumacti-
viteiten met kleine opera's en optredens van
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dichters en theatergroepen en culturele verdieping
voor bezoeken aan de museumtuin, met presen-
taties voor groepen en educatieve activiteiten.
Dergelijke activiteiten zijn heel goed meetbaar. Zij
steunt daarom het voorstel van de heer Reukema.

De heer HEMSTEEDE vraagt of het voorstel al in
de raad van Tynaarlo is behandeld. Hij steunt het
idee van de heer Reukema.

Mevrouw SMITH heeft gisteren gehoord dat de
bijdrage van Tynaarlo er komt.

De VOORZITTER brengt de suggestie van
mevrouw Smith om te komen tot een nota
Museumbeleid ter sprake.

Mevrouw SMITH leest in de al door de heer
Schaap genoemde brief van 16 juli 2002 dat de
uitkomsten van de museumregistratie Drenthe die
in de afgelopen periode heeft plaatsgevonden een
belangrijke basis is voor beslissingen over het
provinciaal museumbeleid. Het college meende
zijn beleidsvisie aan de hand daarvan te moeten
ontwikkelen. Zij wacht die beleidsvisie met be-
langstelling af.

De heer FONK lijkt het het verstandigst eerst die
beleidsvisie af te wachten.

De heer SCHAAP zegt dat voor de lopende bud-
getperiode niet veel kan worden veranderd. Voor
de volgende budgetperiode zal er iets komen voor
de musea. Hij kan nog geen termijn noemen.

Mevrouw NIEUWENHUIZEN wil nog beraad met
haar fractie over het statenstuk.

Mevrouw SMITH kondigt aan dat haar fractie ver-
moedelijk nog met een aanvulling inzake het
museumbeleid komt.

De VOORZITTER stelt vast dat het statenstuk dan
als B-stuk naar de staten gaat.

12. Afscheid secretaris

De VOORZITTER kent de secretaris nog maar
heel kort als zodanig, hoewel de secretaris deze
functie sinds 1997 bekleedde. Een commissie kan
niet worden geleid zonder ondersteuning. In het
duale stelsel wordt echter een commissiegriffier

aangesteld, waarvoor de volgende week sollicita-
tiegesprekken plaatsvinden. Hij dankt de secreta-
ris voor diens inzet in de voorbije jaren.

De SECRETARIS constateert dat tien nieuwe
gezichten nu afscheid nemen van een oud ge-
zicht. Hij heeft zijn werk voor de commissie met
plezier gedaan, onder zeven verschillende voor-
zitters. Werken voor de politiek is leuk. Iemand
heeft hem jaren geleden gezegd: je werkt voor de
politiek en dat zul je weten ook. Soms is het wat
hectisch en soms wat rommelig. Van de week
bleek nog dat het duale stelsel daar ook weer toe
kan leiden. Mevrouw Smith stelde vragen, die
binnenkwamen bij de statengriffier, het hoofd van
de productgroep en de secretaris van de commis-
sie. Voor het hele apparaat is dit nog een punt van
aandacht.
Uit de omstandigheid dat er tien nieuwe gezichten
zijn zou kunnen worden afgeleid dat nieuwe sta-
tenleden in de Statencommissie Cultuur en
Welzijn beginnen. Dat is de zachte sector, dus
daar zou niet zoveel kwaad kunnen worden ge-
daan. De zachte sector is echter de grootste
werkgever in Drenthe. Het is vaak een keiharde
sector, zeker als het land, en ook Drenthe, in een
economische malaise verkeert.

13. Sluiting

De VOORZITTER sluit de vergadering om
10.58 uur.

JB
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gedaan in de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn, gehouden op 7 mei 2003 in het
provinciehuis te Assen.
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7 De heer SCHAAP kondigt aan dat op termijn er iets komt over het museumbeleid voor de
volgende budgetperiode.



Bijlage

Beantwoording vragen 2e wijziging begroting 2003

Punt 13, Frictiekosten herstructurering
De € 70.0000,-- is een bedrag op basis van geschatte kosten. De afdoening van de werkelijke kosten
voor bijvoorbeeld scholing en herplaatsing worden pas goed zichtbaar in de loop van 2003. Naar
verwachting zal hiervoor het resterende bedrag geheel benut worden.

Punt 31, Vrijetijdsbesteding jongeren met een handicap
Voor deze beleidslijn was totaal € 68.100,-- beschikbaar gesteld, waarvan € 3.403,-- aangewend is
voor de kosten van een tweetal expertmeetings afgelopen najaar. Het resultaat van deze meetings is
de wens om een website met dit thema (toegankelijk voor gehandicapten) te ontwikkelen. De
definitieve besluitvorming hierover en daarmee de besteding van het restantbedrag is in afwachting
van het organiseren van een structurele inbedding en onderhoud van een dergelijke website.

Punt 33, Stand van zaken totstandkoming hospice
Voor deze beleidslijn is totaal € 113.445,-- beschikbaar gesteld, waarvan € 13.614,-- voor de
ondersteuning van het Werkcomité Palliatieve Zorgvoorzieningen Drenthe en € 99.831,-- voor het
ontwikkelen van drie initiatieven op het terrein van de hospicezorg i.c. het aanstellen van een
projectleider.
Deze projectleider is in november 2002 aangesteld en met de werkzaamheden van start gegaan.


